
Komitet rewitalizacji 

Protokół z I posiedzenia Komitetu rewitalizacji 

W dn. 13.06.2016 r. w budynku Gminnej Biblioteki Publicznej w Ł ą c z n e j o d b y ł o s ię 

I posiedzenie Komitetu rewitalizacji. Na spotkanie p r z y b y ł o 17 z 19 c z ł o n k ó w Komitetu, W ó j t Gminy 

Ł ą c z n a Romuald K o w a l i ń s k i , pracownik U r z ę d u Gminy Pani Anna K o p e ć oraz przedstawiciele firmy 

Graczkowski Dotacje Sp. z o.o. Pani Agata C z u p r y ń s k a i Pan Ra fa ł Graczkowski. 

Na p o c z ą t k u Pan W ó j t p r z y w i t a ł wszystkich zgromadzonych, p o d z i ę k o w a ł za tak l iczną o d p o w i e d ź na 

zaproszenie do prac w Komitecie rewitalizacji i w y r a z i ł n a d z i e j ę , iż rezultatem kolejnych s p o t k a ń 

b ę d z i e dobrze opracowany Program Rewitalizacji dla Gminy Ł ą c z n a . N a s t ę p n i e Pan W ó j t o d d a ł g ł os 

Panu R a f a ł o w i Graczkowskiemu, przedstawicielowi firmy, k tó ra b ę d z i e o p r a c o w y w a ć Program 

Rewitalizacji. 

Pan Rafa ł o d c z y t a ł p o r z ą d e k obrad. N a s t ę p n i e z a z n a c z y ł , iż rewitalizacja w obecnym okresie 

programowania tj. latach 2014 - 2020 różn i s ię od rewitalizacji z lat 2007 - 2013. Poprzednio 

rewi ta l i zac ją m o g ł o być o b j ę t e centrum gminy. Obecnie m o ż e m y r e w i t a l i z o w a ć np. kilka so łec tw , lecz 

obszar rewitalizacji m o ż e o b e j m o w a ć nie w i ę c e j niż 20% powierzchni gminy, z a m i e s z k a ł e j przez nie 

w i ę c e j niż 30% m i e s z k a ń c ó w gminy. Pan Graczkowski p o i n f o r m o w a ł , iż Program Rewitalizacji b ę d z i e 

opracowany w oparciu o Wytyczne Ministra Infrastruktury i Rozwoju w zakresie rewitalizacji 

w programach operacyjnych na lata 2014 - 2020. T a k ą m o ż l i w o ś ć dopuszcza art. 52 Ustawy 

o rewitalizacji. Poza tym dokument opracowany w oparciu o Wytyczne jest w y s t a r c z a j ą c y , aby u b i e g a ć 

się o ś r o d k i unijne z Regionalnego Programu Operacyjnego. O p r a c o w u j ą c program w oparciu 

o Wytyczne nie mamy k o n i e c z n o ś c i podejmowania u c h w a ł y o obszarach zdegradowanych. 

Kolejnym etapem posiedzenia by ło p r z y s t ą p i e n i e do p rzy jęc ia U c h w a ł . Pan Graczkowski 

o d c z y t a ł t r eść U c h w a ł y nr 1/2016 w sprawie ukonstytuowania s ię Komitetu. Ustalono, iz Komitet 

b ę d z i e l iczył 19 o s ó b zgodnie z Z a r z ą d z e n i e m W ó j t a Gminy Ł ą c z n a nr 23/2016 z dnia 25 maja 2016 r. 

Natomiast w g ł o s o w a n i u w sprawie p rzy jęc ia U c h w a ł y nr 1/20016 udz ia ł b ra ło 17 obecnych na 

posiedzeniu o s ó b , k t ó re j e d n o g ł o ś n i e p rzy ję ły U c h w a ł ę . 

N a s t ę p n i e Pan Ra fa ł Graczkowski o d c z y t a ł t r eść U c h w a ł y nr 2/2016 w sprawie p rzy jęc ia Regulaminu 

prac Komitetu rewitalizacji. Pan Graczkowski z a z n a c z y ł , iż praca Komitetu nie k o ń c z y s ię wraz 

z p r z y j ę c i e m Programu Rewitalizacji U c h w a ł ą Rady Gminy. Komitet b ę d z i e dz ia ła ł w kolejnych latach, 

w k tó rych będą realizowane p r z e d s i ę w z i ę c i a wpisane do Programu. Pan Graczkowski p o i n f o r m o w a ł , 

iż w U r z ę d z i e Gminy z o s t a ł p o w o ł a n y Z e s p ó ł ds. rewitalizacji. 

Pani Monika Pa jąk z a d a ł a pytanie, jakie osoby na leżą do Z e s p o ł u ds. rewitalizacji. Odpowiedzi 

udz ie l i ła Pani Anna K o p e ć : Marcin M o ć k o , Krzysztof Pastuszka, Joanna Mazurek. Anna K o p e ć . 

O d n o ś n i e z a p i s ó w Regulaminu Pani Malwina Odrzywolska p o p r o s i ł a o doprecyzowanie zapisu z § 2 

pkt 3. czy „z prawem głosu ' " oznacza m o ż l i w o ś ć zabierania g ł o s u , wypowiadania s ię , czy oznacza 

m o ż l i w o ś ć g ł o s o w a n i a 9 Pan Graczkowski wy jaśn i ł , iz zapis oznacza prawo do g ł o s o w a n i a . Pan W ó j t 

d o p r e c y z o w a ł , że tego typu zapis nie stanowi bariery a stanowi d o s t ę p s p o ł e c z e ń s t w a do informacji, 

do m o ż l i w o ś c i wypowiadania s ię . W ó w c z a s , gdy c z ł o n e k Komitetu nie m o ż e w z i ą ć udz i a ł u 

w posiedzeniu, a wymagane jest gremium, jest m o ż l i w o ś ć wyznaczenia osoby w z a s t ę p s t w i e . 

Dyskusja s p o ł e c z n a ma w s k a z a ć problemy, k tó re na leży r o z w i ą z a ć . 
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Pan Edmund Wykrota z a z n a c z y ł iż zapis w takiej formie nie wyklucza, aby osoba spoza terenu gminy 

bra ła udz ia ł w spotkaniu. 

Pani Malwina Odrzywolska z a p r o p o n o w a ł a w y k r e ś l e n i e pkt 3 z § 2. W wyniku g ł o s o w a n i a 14 o s ó b 

by ło za w y k r e ś l e n i e m pkt. 3 z § 2 Regulaminu. 

N a s t ę p n i e Pan Wojciech Ejsmont pop ros i ł o w y j a ś n i e n i e zapisu z § 4 pkt 7. Pan Ra fa ł Graczkowski 

wy jaśn i ł , iż tryb obiegowy m o ż e być stosowany w sytuacjach n a g ł y c h . W ó w c z a s telefonicznie lub 

e-mailem przekazywane są i n f o r m a c j e / m a t e r i a ł y , w g ł o s o w a n i u o b o w i ą z u j e quorum. Pan Ejsmont 

z a p r o p o n o w a ł w y k r e ś l e n i e pkt 7 z § 4. Przeprowadzono g ł o s o w a n i e w wyniku k t ó r e g o 3 osoby by ły za 

w y k r e ś l e n i e m pkt 7 z § 4. 4 przeciw, 10 w s t r z y m a ł o s ię . Zapis p o z o s t a ł w Regulaminie. 

Pan Graczkowski z a d a ł pytanie „K to jest za p r z y j ę c i e m U c h w a ł y po w y k r e ś l e n i u pkt 3 z § 2?" 17 o s ó b 

z a g ł o s o w a ł o za p r z y j ę c i e m Regulaminu. 

N a s t ę p n i e Pan Graczkowski po odczytaniu t reśc i U c h w a ł y nr 3/2016 w sprawie wyboru 

P r z e w o d n i c z ą c e g o , Z a s t ę p c y i Sekretarza Komitetu rewitalizacji, z a p y t a ł czy są j a k i e ś propozycje 

k a n d y d a t ó w na wymienione funkcje Pani Monika Pa jąk zg łos i ł a Pana Edwarda W y k r o t ę . Pan 

B a r a ń s k i zg łos i ł Pana Edwarda C h a b ę . Pani Siewierska zg łos i ł a Pan ią M a g d a l e n ę Kowalik. 

Zaproponowane osoby w y r a z i ł y z g o d ę na p e ł n i e n i e wymienionych funkcji. O d b y ł o s ię g ł o s o w a n i e za 

p r z y j ę c i e m Z a r z ą d u Komitetu w s k ł a d z i e Edmund Wykrota, Edward Chaba, Magdalena Kowalik. 

16 o s ó b by ło za. 1 osoba w s t r z y m a ł a s ię od g ł o s u . Z a r z ą d z o s t a ł poproszony o ustalenie m i ę d z y sobą 

p e ł n i o n y c h funkcji. Po k ró tk ie j naradzie poinformowano, iż Pan Wykrota obejmie f u n k c j ę 

P r z e w o d n i c z ą c e g o , Pan Chaba Z a s t ę p c y . Pani Kowalik Sekretarza. 

Pan Graczkowski z a p r o p o n o w a ł termin kolejnego posiedzenia Komitetu na 27.06.2016 r. W wyniku 

dyskusji ustalono termin kolejnego posiedzenia na 30.06.2016 r., godz. 17:00. Pan Ra fa ł Graczkowski 

p o i n f o r m o w a ł , iż na kolejnym spotkaniu będą zaprezentowane s o ł e c t w a , k tó re jak wynika 

z przeprowadzonej diagnozy ma ją n a j w i ę c e j p r o b l e m ó w . 

Na z a k o ń c z e n i e posiedzenia Pan W ó j t p o d z i ę k o w a ł kandydatom, k tó rzy wyrazili w o l ę pe łn i en ia funkcji 

P r z e w o d n i c z ą c e g o , Z a s t ę p c y , Sekretarza. Pan W ó j t z a z n a c z y ł , iż rewitalizacja na obszarze wiejskim 

różn i s ię od rewitalizacji w m i e ś c i e . Obecnie m ó w i ą c o rewitalizacji m ó w i m y o sytuacjach, gdzie ma ją 

być r o z w i ą z y w a n e problemy np. bezrobocie w lokalizacji w k tó re j zlikwidowano f a b r y k ę Pan W ó j t 

jeszcze raz p o d z i ę k o w a ł za z g ł o s z e n i e do prac w Komitecie rewitalizacji. Posiedzenie z a k o ń c z o n o . 
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